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Verslag algemene vergadering 

Donderdag 1 december 2022 

 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

Aanwezige stemgerechtigde leden: Tom Van Elst, Marcel Jonckers, Annemie Van 
Aerschot, Isabelle Meerkens, Filip Bolleire, Ingrid De Tandt, John Vankeijenberg 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Liesbeth Vanderloock, Berty Goudriaan 

Verontschuldigde stemgerechtigde leden: Mark Hanssens 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens, Maria Tollet, 
Roel Bouduin 

Gastspreker: Tom Roovers 

oOoOoOo 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vorige vergadering van oktober zal worden goedgekeurd op de 

vergadering in januari 2023. 

2. Nieuwe secretaris 

Berty neemt de taak van secretaris op zich. 

 

3. ’t Schip: uitleg over het project door Tom Roovers 

Tom geeft uitleg over het project dat gaat worden uitgevoerd aan ’t Schip 
(voorontwerp en meest recente plan). Dit pleintje wordt heraangelegd en de Gete 
wordt deels verlegd en weer blootgelegd (die loopt nu grotendeels onder de weg, 
volledig ingekokerd), omzoomd door plekken waar je vlak aan het water kunt 
vertoeven. Die plekken komen bij hoog water onder water te staan, tot aan de 
kademuren. De (oever)beplanting wordt ook aangepast aan de omstandigheden 
(= hoog en laag water en nog niet zo proper water). 
Klimaatadaptatie is een belangrijk aandachtspunt (bv. water en groen als buffer 
tegen hitte-eiland, ontharding). 
De bedding is (en blijft) van beton, maar wel met open sleuven, waardoor interactie 
met grond- en oppervlaktewater mogelijk is. 
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Er komt geen brug voor autoverkeer over de Gete, wel voor voetgangers en 
fietsers. 
 
Enkele vragen van de leden en de antwoorden van Tom: 
De omgeving zal autoluw zijn. Wordt het fietsstraat of woonerf? Dat is nog niet 
duidelijk. 
Hoe zit het met de (school)bussen die daar langs komen voor het zwembad? Die 
kunnen daar wel gemakkelijk door.  
Zou het niet beter zijn om die bussen langs de vesten te laten rijden? Dan kunnen 
de kinderen langs de achterkant naar het zwembad. Wordt meegenomen. 
Blijft er niet veel slib achter na overstromingen? Ervaringen in Leuven wijzen uit 
dat dat wel meevalt, maar we moeten nog zien hoe dat loopt. 
Wordt er horeca aangetrokken om zich daar te vestigen? Dat was eerst de 
bedoeling, maar we laten het voorlopig zo en zien wel hoe het zich ontwikkelt. 
Hoe zijn de reacties van de buurtbewoners? Behoorlijk positief, enige pijnpunt: 
parking. 
Plaats van oude zwembad erbij betrekken voor parkeergelegenheid? Dat gaat niet 
zomaar, daar is een RUP voor nodig. 
Dit is meer stadsverfraaiing; voor de biodiversiteit zou het toch beter zijn een stuk 
natuur aan te kopen? Klopt, maar dit is een en-en-verhaal. Het Stadsrandbos wordt 
bijvoorbeeld ook nog uitgebreid (door stad en VMM). De Mene zou daar dan ook 
deels bovengronds worden gebracht. 
Hoe zit het met de verlichting daar? Is nog niet vastgelegd. 
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De werken starten in 2023. 
Zie ook https://www.tienen.be/tschip-wordt-fijne-ontmoetingsplek. De presentatie 
van Tom is helaas veel te zwaar om mee te sturen. 

  

Het Netwerk Milieu is heel tevreden over deze ontwikkeling       

  
4. ’t Schip: voorstelling “10 kansen voor meer natuur” door Marcel Jonckers 

Op de infoavond over ’t Schip werd Marcel gevraagd om eens te kijken naar 

mogelijke ingrepen voor meer natuur (dieren en planten). Hij heeft een aantal 

ideeën verzameld (en ook al doorgegeven aan de burgemeester): 

 

https://www.tienen.be/tschip-wordt-fijne-ontmoetingsplek
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• Oeverzwaluwen: gaten voorzien als nestplaatsen voor deze vogels, bv. in 

een kademuur. 

• Huiszwaluwen: er zijn al een 100-tal kunstnesten hangen in Tienen. Dat zou 

hier nog kunnen worden uitgebreid met kunstnesten of een zwaluwentil. 

• Grote gele kwikstaarten: er zijn al een aantal nestkasten geplaatst aan 10 

bruggen, maar met de overstromingen vorig jaar zijn er enkele 

weggespoeld. 

• Huismussen: deze soort is sterk achteruitgegaan als stadsvogel. Bij 

voorkeur nestkasten met twee compartimenten plaatsen. 

• Kool- en pimpelmezen: een nestkast voor elke soort. 

• Winterkoningen, roodborsten en witte kwikstaarten: zijn ook heel 

interessant, er bestaan speciale nestkasten voor. 

• Klimplanten en gevelgroen: vooral nectarhoudend en/of inheems. 

• Gewone dwergvleermuizen: een kast ergens aan een muur. 

• Hommels: hommelkast. 

• Solitaire bijen: in/aan een muur ergens een plaats voorzien voor bijenhotel. 

• Riet en grote lisdodde: oeverbegroeiing op bepaalde plaatsen die daarvoor 

worden aangelegd in de bedding. 

• Libellen: een poeltje aanleggen met gele lis, zwanenbloem … 

• Otter: richels of looppassages voorzien. 

• Mispel, krentenboompje …: een pleidooi voor “vergeten bomen en struiken”. 

Zie ook de presentatie van Marcel in bijlage. 

Toevoegingen door andere de leden: 

• Een modderbad voor zwaluwen? 

• Een notenboom voor eekhoorns? 

 

5. Lentebeurs op 29 april 2023 

Op zaterdag 29 april vindt er op de Grote Markt een lentebeurs plaats. Die wordt 
georganiseerd door verschillende stadsdiensten samen. De focus ligt op groen en 
tuinieren. Er zullen zeker verkoopstands zijn (winkels en markkramers), een 
plantenruil- en weggeefbeurs, infostands (mogelijke partners: RLZH, Velt, Zeis en 
Bijl, Yggdrasil, Villa Vanzelf …) en dienst omgeving (vroeger leefmilieu over 
geveltuintjes e.d.) en waarschijnlijk ook demosessies, workshops, optredens, 
bebloemingsactie voor buurten ... Wat zouden wij daar als netwerk kunnen doen? 

• Vogelwerkgroep – Natuurpunt: idee van Marcel om daar met een stand met 
vogelnestkastjes te staan (uitleg, verkoop); stad kan dan misschien meteen 
ook een aantal nestkasten aankopen. 

• Netwerk Milieu: ideaal moment om ook nieuwe leden te “lokken”. We 
zouden dan best wel een thema kiezen, bv. ontharding en vergroening van 
privétuinen. 

Heb je nog andere ideeën en suggesties? Geef die dan zeker door aan Berty 
via berty.goudriaan@tienen.be.  

 
 

mailto:berty.goudriaan@tienen.be
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6. Varia 

 

• Dankwoord van Marcel voor de receptie! Hij was er heel erg blij mee! 

• Bomenzoekkaart: best niet nog meer lindes zetten, er staan er al heel veel 
in Tienen. 

• Dag van het houtig erfgoed: zaterdag 25 maart 2023. 

• Nieuwe aanplanting: graspleintje Sint-Helenavest met bomen en 
bloemenweide. 

• Logo: Filip heeft een tijd geleden een nieuw logo voorgesteld (2 versies); hij 
laat het nog eens zien. Volgende keer wordt er een beslissing genomen. 

  
• Tom en John gaan morgen een nieuwe rekening openen voor het Tiens 

Netwerk Milieu en dan kunnen de laatste zaken geregeld worden voor de 
jaarlijkse subsidie. Tom komt dan even langs op het stadhuis. 

• Nieuwjaarsreceptie op donderdag 5 januari om 20.00 uur in de Gors. 

• Afvaardiging GECORO: iemand nodig als plaatsvervangend lid! 

• Belronde onder vaak afwezige leden: Toby Uyttendaele komt niet meer. 
Berty stuurt lijst met te contacteren leden nog eens door (zie bijlage). 

• Mogelijk nieuwe leden: Paul De Cort, Chris Strijckmans, Nancy Vogels, 
Robin Guelinckx … Wie contacteert hen? 

• Opsommen opportuniteiten om te vergroenen > stad Tienen. 

• 15 januari 2023: er worden weer 1000 bomen geplant aan het Zijpveld. Zie 
bijlage. 

• 5 december: Trefavond voor Tiense verenigingen in de Manège. Inschrijven 
verplicht. Berty bezorgt de mail met info aan Ingrid en Annemie. 

• Dit weekend (3 en 4 december) is er een aanplant van een voedselbos in 
Hoegaarden, langs de ravel, achter de visvijvers.  

 

 
 
Verslaggeving: Berty Goudriaan 
Consumpties: geen. 
 

BELANGRIJK 

De volgende vergaderingen vinden plaats op 5 januari (in de Gors), 3 februari, 2 
maart, 6 april, 4 mei, 1 juni, 7 september, 5 oktober, 2 november en 7 december. In 
juli en augustus is er geen vergadering. 

De vergadering zal doorgaan in het Vrijetijdscentrum van De Kruisboog om 20.00 uur, 
tenzij anders wordt vermeld. 

 


